
PROTOKÓŁ NR LXI/2022 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
z dnia 13 kwietnia 2022 r. 

Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym w Urzędzie 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, rozpoczęły się  
o godz. 15.35. 
 
W sesji udział wzięli: 
 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  
do protokołu) 

2. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

3. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

4. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 
 

Nieobecni radni: Strojny Daniel. 
 

Ad I/Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – 

stwierdzenie quorum: 
 
Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Szanowni Państwo. Dzień dobry, 

wszystkim. Otwieram sześćdziesiątą pierwszą (LXI) nadzwyczajną sesję Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego. Dokonam teraz sprawdzenia listy obecności, by 

stwierdzić, czy posiadamy wymagane kworum, by podejmować prawomocne uchwały. 

A, więc sprawdzam listę obecności: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, obecny. Dzień dobry, wszystkim.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz. 

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, obecna. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marzec Marcin, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny. Dzień dobry Państwu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, obecna. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, obecna. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Obecny. Dzień dobry, wszystkim..  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, obecny. Dzień dobry, jeszcze raz. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, obecny. Dzień dobry. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Karol Wójcik.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, obecny. Witam wszystkich bardzo serdecznie. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, obecny. Również wszystkich witam. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Państwa, na podstawie listy 

obecności stwierdzam, że posiadamy wymagane kworum, by podejmować 

prawomocne uchwały. Witam serdecznie Państwa Radnych. Witam Panów 

Wiceprezydentów: Piotra Dasiosa i Dominika Smolińskiego. Witam Skarbnika – Pana 

Sławomira Kijaka. Panią Sekretarz Miasta - Annę Niedbałę. I wszystkich Państwa 

przybyłych na obrady dzisiejszej sesji, jak też internautów, którzy obserwują obrady 

naszej sesji online.  

Proszę Państwa, w dniu 3 kwietnia 2022 r. zmarł Stanisław Karbowniczek. Był to 

Radny Rady Miasta w kadencji 1998-2002. Pan Stanisław Karbowniczek był członkiem 

Komisji Budżetu, Promocji i Współpracy oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Inwestycji i Mienia Komunalnego. Proszę o uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego.  

 

Radni Rady Miasta minutą ciszy uczcili pamięć zmarłego Stanisława Karbowniczka. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo.  

Szanowni Państwo! Jak zwykle na wstępie takie dwa przypomnienia. Pierwsze 

przypomnienie dotyczy oczywiście ochrony danych osobowych. A więc, jeśli  

w swoich wypowiedziach używamy naszych, czyli swoich danych osobowych: adresu, 

nazwiska, jeszcze jakiś innych danych, to żadne oświadczenia od radnych nie są 
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wymagane, bo my jesteśmy osobami publicznymi. Pamiętajmy tylko, że sesja jest 

nagrywana. Obrady są nagrywane, utrwalane są. Więc, po prostu tylko takie 

przypomnienie co do nas. Natomiast, jeśli używamy nazwisk osób trzecich  

w wypowiedziach, to pamiętajmy o tym, że musimy oczywiście posiadać upoważnienie 

od tych osób, że wyrażają zgodę na używanie ich danych osobowych.  

I jeszcze jedna informacja, jak zwykle chodzi mianowicie o to, że w związku  

z dostępnością stron internetowych i mobilnych aplikacji organów sektora 

terytorialnego, wszystkie materiały samorządu terytorialnego muszą być 

przystosowane dla osób niepełnosprawnych. I tutaj zgodnie z aktami prawnymi  

w tej kwestii, nagrania obrad sesji Rady Miasta będą uzupełniane o napisy dla osób 

niesłyszących.  

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy, proszę Państwa,  

do porządku obrad. I tak, porządek dostaliśmy. I, czy Państwo Radni mają uwagi do 

porządku? Nie widzę. Wobec tego będziemy porządek już realizować.  

 

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 
 

I. Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie quorum.  

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022, 

2) nabycia nieruchomości, 
3) zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym  

na terytorium tego państwa, 
4) ustalenia stawki przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego – 

Targowiska Miejskie w Ostrowcu Świętokrzyskim,  
5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2022 r., 
6) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029. 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 

 

Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Mamy sześć projektów uchwał  

w punkcie trzecim. I przechodzimy do projektów uchwał. Pierwszy projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022. Projekt 
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uchwały był opiniowany przez Komisję Samorządową, Komisję ds. Rodziny oraz 

Komisję Budżetu. Poproszę Przewodniczących Komisji, w tej kolejności, w której 

mówiłam wcześniej, o podanie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Komisja ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Komisji ds. 

Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Komisja Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022. 

Przechodzimy do głosowania. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Panie Jerzy! Panie Radny!  

Po pierwsze, Pana nie widzę. Dobrze by było, żebyśmy Pana widzieli na ekranie. 

Radny J. Wrona - Nie ma potrzeby takiej.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Po drugie, no słyszę jak Pan rozmawia  

z kimś tam i przeszkadza Pan nam tutaj w obradach. Proszę zatem dostosować się do 

ogółu. Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Głąb Artur - powtarzam: jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.   

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. Nie ma. Woźnicka-Kuzdak 

Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.   

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Stwierdzam, proszę Państwa,  

że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego Gminy Ostrowiec Świętokrzyski "Korpus Wsparcia Seniorów" 

na rok 2022 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LXI/31/2022 – załącznik nr 3 do protokołu. 
 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Kolejny projekt uchwały dotyczy 

nabycia nieruchomości o pow. 0,4118 ha położonej przy ul. Rzeczki. Projekt uchwały 

był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę więc 

Przewodniczącego o przedstawienie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Radny Artur Głąb. 

Radny A. Głąb – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

Mam pytanie, jakie plany ma Gmina wobec proponowanego nabycia nieruchomości?  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I widziałam, że Dariusz Kaszuba się 

zgłaszał do głosu, proszę bardzo.  
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Radny D. Kaszuba – Tak, owszem. Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! 

Szanowni Państwo! Panowie Prezydenci! Tutaj w ślad za pytaniem Kolegi Radnego 

Głąba, pragnę zapytać również o taką kwestię. Otóż, w projekcie uchwały na stronie 

pierwszej widzimy, że wydatek związany z nabyciem nieruchomości, o której mowa  

w §1 znajduje pokrycie w dziale budżetu. I tutaj, stąd moje pytanie - czy można prosić 

o informację na temat wysokości całości transakcji? I jak się kształtuje w chwili obecnej 

cena za m2 takiej powierzchni, bo tego momentu troszkę brakuje. A jeśli można by 

było uzyskać taką informację, to mielibyśmy wtedy jasność, jak się kształtują te ceny. 

Czy one wzrosły, czy zmalały w chwili obecnej. Bardzo proszę o odpowiedź.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Proszę jeszcze Radny Kamil Stelmasik.  

Radny K. Stelmasik – Dziękuję bardzo. Ja też chciałbym dopytać właśnie o taką 

kwestię związaną, co tu Kolega Artur Głąb już zaczął, czyli jakby czy ten obszar 

północnej części miasta na południu ul. Rzeczki będzie jakimś takim, przestrzenią do 

ekspansji miasta w kierunku rozwoju właśnie budownictwa jednorodzinnego? Jeśli tak, 

to jak to widzimy w przyszłości? I, czy jest tam generalnie szansa na więcej tych 

działek, bo z tego co wiemy, to tam zawsze te paski ziemi były właśnie we władaniu 

różnych rodzin, różnych osób. I czy jest, aby na to szansa, że jeśli tak, to czy w 

perspektywie miasto będzie miało szansę skupywać tam kolejne obszary, i tym samym 

otworzyć miasto w tym kierunku.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję. Poproszę może o zabranie 

głosu już Panią Naczelnik, bo jeśli będą dalsze pytania, to się za bardzo skupi to 

wszystko. Więc proszę już o odpowiedź na te pytania dotychczasowe.  

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego UM – A. Targowska – Więc, jeśli chodzi o 

przeznaczenie tego terenu, to przeznaczenie terenu jest określone w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Konkretnie ta działka częściowo znajduje się na 

terenach przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, część drogi 

wewnętrzne i część droga lokalna miejska. Jeśli chodzi o wartość nieruchomości, to  

o co pytał Pan Radny Głąb. Więc, tutaj, akurat mamy tą wartość już określoną. 

Chociaż, generalnie zasadą jest, że w zasadzie wycenę często sporządzamy dopiero 

po podjęciu przez Radę uchwały, bo w przypadku, jeśli byłaby ona nie podjęta, no to 

byłby tu po prostu niepotrzebny ponoszony koszt. W tej chwili cena jednego udziału  

w nieruchomości to około 33 tys., czyli cała działka to jest 99 tys. Jest propozycja 

nabycia udziałów, ponieważ udział w jednej części, w 1/3 części został nabyty przez 

gminę w drodze postępowania spadkowego. A ponieważ współwłaściciele wystąpili  

o zniesienie tej współwłasności, mogło to również nastąpić poprzez zbycie tego 

udziału gminy na ich rzecz, ale w związku z tym, że no jest Plan, jest określone 

przeznaczenie, to bardziej zasadnym wydaje się nabycie od pozostałych 

współwłaścicieli przez gminę, a nie zbycie tej działki, ponieważ no w sąsiedztwie, tak 

jak Państwo widzą, gmina jest już właścicielem dwóch działeczek. Nabycie gruntów  

w tym rejonie następuje tak w zasadzie sukcesywnie w miarę jakiegoś pojawiającego 

się wniosku. I w przypadku, jeżeli właściciele wyrażają zgodę na zbycie po wartości nie 

wyższej niż wartość rynkowa. Bo była podjęta taka inicjatywa kiedy występowaliśmy 

kilka lat temu do współwłaścicieli, ale żądania cenowe były po prostu znacznie 
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przewyższające wartość rynkową tych gruntów. W związku z tym, ponieważ w zasobie 

były inne tereny pod zabudowę mieszkaniową, no w tej chwili nabywamy tak jak 

mówię, że sukcesywnie, jeśli to wynika z wniosków właścicieli. I oczywiście, jeśli 

warunki cenowe są do przyjęcia. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa Radnych chciałby dopytać? Proszę jeszcze Dariusz Kaszuba.  

Radny D. Kaszuba – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! A'propos tej dyskusji. 

Chciałem podziękować Pani Naczelnik Targowskiej za wyraźną mapkę dołączoną do 

projektu uchwały. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Jeszcze ktoś z Państwa chciałby 

zapytać? Proszę Radny Stanisław Choinka.  

Radny St. Choinka – Pani Przewodnicząca! Przysłuchując się tej dyskusji, myślę, że 

jest to jak najbardziej właściwy kierunek gminy. Dziękuję za umożliwienie mi 

wypowiedzi.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję, czy już wyczerpaliśmy dyskusję 

w tym temacie? Nie widzę chętnych do zabrania głosu, a więc przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały dotyczącego wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

o powierzchni  0,4118 ha położonej  przy ul. Rzeczki. Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jak najbardziej jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 
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Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.   

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. Nie ma. Woźnicka-Kuzdak 

Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.   

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Stwierdzam, że uchwałę tę również 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Patrz uchwała Nr LXI/32/2022 – załącznik nr 5 do protokołu. 
 

3) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Kolejny projekt uchwały dotyczy 

zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym  

na terytorium tego państwa. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Samorządową, Komisję ds. Rodziny, Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję 

Budżetu. Proszę zatem Przewodniczących Komisji o podanie nam opinii komisji. Jako 

pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji Samorządowej. Przewodniczący 

Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, proszę Komisję ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny - M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Komisja  

ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Komisja Strategii  

i Rozwoju Miasta. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja Strategii  

i Rozwoju Miasta również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Komisja Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję. Proszę Pana Prezydenta  

o zabranie głosu.  
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Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni! 

W uzasadnieniu może, nie wiem, może błąd się wkradł, tylko zmieniła się  

w międzyczasie ustawa, na podstawie której prowadzona jest tutaj pomoc obywatelom 

Ukrainy. I bardzo proszę, ja to zgłaszałem na każdej komisji, o wykreślenie w szóstym 

zdaniu uzasadnienia słowa "bezpośrednio", ponieważ ustawa zmieniła się w kierunku 

takim, że pomoc jest przeznaczona dla obywateli Ukrainy, którzy przybyli nie tylko 

bezpośrednio z terytorium Ukrainy, ale w tej chwili także z innych kierunków: Rumunii, 

Mołdawii, Słowacji. Także tutaj bardzo proszę, w między czasie się zmieniła ustawa,  

o wykreślenie słowa "bezpośrednio". Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Radny Dariusz Kaszuba.  

Radny D. Kaszuba – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Szanowni 

Państwo! Panie Prezydencie! Przyjmując tę uchwałę, w uzasadnieniu  

po wykreśleniu słowa "bezpośrednio", będziemy mieli takie sformułowanie: "może 

zapewnić pomoc obywatelom Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej 

Polskiej z terytorium Ukrainy w związku (..)". Tak ma pozostać? Tylko słowo 

"bezpośrednio" zostaje wykreślone. Proszę o potwierdzenie. 

Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Panie Radny, no ja nie widzę tutaj żadnej 

sprzeczności. Jak Pan się wczyta dobrze: "którzy przybyli na terytorium 

Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium Ukrainy". A w pierwszej wersji ustawy było 

dosłownie "bezpośrednio", czyli tylko przez granicę ukraińską. W tej chwili pomoc dla 

obywateli Ukrainy jest także dla tych, którzy przybyli przez Słowację, przez Rumunię 

na terytorium Polski, niezależnie właśnie, nie przekraczając tylko tej bezpośredniej 

granicy, ale także inne granice łączące Ukrainę z innymi państwami.  

Radny D. Kaszuba – Rozumiem. Bardzo dziękuję, Panie Prezydencie za wyjaśnienia. 

W ślad za pierwszym pytaniem mam pytanie drugie. Bo tak będąc przy temacie 

pomocy uchodźcom z Ukrainy bez względu na to, z którego kierunku przybyli, 

prosiłbym o krótką informację, w jaki sposób zrealizowane były dwie transze pomocy 

na rzecz Białej Cerkwi, które głosowaliśmy na poprzednich sesjach. Mówię tutaj  

o projekcie Klubu PiS, o 100 tys. zł pomocy  

i o drugich 100 tys. zł z puli Prezydenta Miasta. Czy ta pomoc już wyszła i czy dotarła? 

Jeśli można o krótką informację poprosić.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Proszę Panie Prezydencie o zabranie 

głosu.  

Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni! 

Ja chciałbym jeszcze tutaj na wstępie podziękować za tą inicjatywę i pomoc, która była 

przeznaczona tak stricte dla naszego miasta partnerskiego Białej Cerkwi na Ukrainie.  

I faktycznie Pan Radny ma tu rację, już dwie transze pomocy trafiły już do Mera Białej 

Cerkwi Giennadija Dikjego. Ostatnia transza w zeszłym tygodniu - 7 kwietnia, transport 

uzgodniony w ten sposób, że nasz transport dojechał do Lwowa na Ukrainie i stamtąd 

był zabrany bezpośrednio przez samochód, który dojechał z Białej Cerkwi. Ta pomoc 

jest taka łączona. Do tej pory wydaliśmy około 80 tys. z tej transzy, jak tutaj Państwo 

Radni głosowali, w sumie około 200 tys. wynoszącej. Na razie wydaliśmy około 80 tys. 

Już dostaliśmy w tym tygodniu kolejny list z pomocą od Mera, z prośbą o pomoc od 
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Mera Białej Cerkwi. Ta pomoc ewoluuje. Pierwsze to były takie rzeczy związane 

głównie z jakby żywnością, pomocą medyczną, ale także taką pomocą – nazwę – 

obronną. Myśmy w ramach tej pomocy kupili m.in. radiotelefony w pierwszej części tej 

pomocy. Także jakieś lornetki. To była taka pomoc dla obrony terytorialnej, która działa 

na terenie Białej Cerkwi. Druga pomoc była typowo medyczna. Po 3 tygodniach 

oczekiwania dotarły do nas torby medyczne, bardzo dobrze wyposażone, służące już 

nawet w ten sposób – wyposażone, że mogą służyć także na linii frontu do udzielania 

pierwszej pomocy. I na tą pomoc, oczywiście tutaj zostały zużytkowane te środki,  

o których wspomniałem, natomiast też przyczynili się tutaj mieszkańcy Ostrowca 

Świętokrzyskiego, ale także pomoc taka medyczna, która dotarła do nas z Francji. 

Niezależnie od Gennevilliers, bo Gennevilliers też złożyło deklarację pomocy dla 

miasta. Wiem, że została przyjęta uchwała, że Gennevilliers przekaże dla nas na 

pomoc Ukrainie około 3 tys. euro i też będzie oprócz tego pomoc materialna. Ona jest 

ciągle jakby precyzowana, ponieważ te rzeczy, o które poprosiliśmy i które widniały na 

wykazie stworzonym i przesłanym do nas przez Mera Białej Cerkwi, są w tej chwili 

jakby nieosiągalne. Natomiast, cały czas jesteśmy w kontakcie z przedstawicielami 

Merostwa z Gennevilliers i ta pomoc także materialna trafi tutaj poprzez nas albo do 

pomocy uchodźcom z Ukrainy na terenie miasta, albo też do tego, żeby ją przesłać 

później do Białej Cerkwi. Także druga transza pomocy była to typowo pomoc, jakby 

medyczna. Tam doszły tylko dwa śpiwory i karimaty. Natomiast, zgłaszają się do nas,  

i to jest też takie dość ciekawe, różne osoby, instytucje. I tutaj jedna też instytucja z 

Francji, która dowiedziała się, że miasto Ostrowiec Świętokrzyski jest miastem 

partnerskim Białej Cerkwi i poprosiła, czy możemy przekazać właśnie środki medyczne 

przez nasze miasto do Białej Cerkwi. Jeden bus do tej pory przyjechał z taką pomocą 

medyczną do nas i ta pomoc także w tym naszym transporcie do Lwowa została 

uwzględniona. Trzecia transza pomocy, Mer w tej chwili, wiemy jak się te wydarzenia 

wokół Kijowa potoczyły, te wszystkie ośrodki miejskie skupione wokół Kijowa ucierpiały 

bardzo w wyniku agresji tutaj Rosji, w wyniku tego takiego ataku frontalnego na Kijów  

i w tej chwili Mer, prosi o taką pomoc, o zaopatrzenie takie - wyposażenie wozów 

strażackich i wyposażenie takie, które służyłoby usuwaniu gruzów, pozostawionych 

spalonych samochodów. Tego typu różnego urządzenia do przecinania, do jakby 

utylizacji z dróg spalonych samochodów, itd. Także my tutaj też będziemy się 

przygotowywać do tego, żeby ta pomoc w miarę była rozwijana. Ta kwota przez 

Państwa przyjęta była większa, ale też przypuszczaliśmy, że ta wojna się szybko nie 

zakończy i ta pomoc materialna, to zapotrzebowanie na tą pomoc będzie też 

ewoluować w różnym kierunku. I tak też się dzieje. Tak, że ja jeszcze raz Państwu 

serdecznie dziękuję w imieniu Mera Białej Cerkwi Giennadija Dikjego za tą hojność 

naszych tutaj serc i tą taką solidarność szczególnie z miastem Biała Cerkwia. Tak, że 

w tej chwili jesteśmy po 2 transzach. Pierwszą tą pomoc zapewniła tutaj jedna z firm 

ostrowieckich. Myśmy dołożyli te rzeczy, o których wspomniałem. Przy drugiej myśmy 

organizowali transport, był już to mniejszy samochód, ale też w pełni wypełniony 

pomocą. Była to pomoc zakupiona z tych środków, które Państwo przeznaczyli, ale 

także pomoc dostarczana przez mieszkańców Francji i przez mieszkańców Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Tutaj także Polski Czerwony Krzyż dołożył nam sporo środków  
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i opatrunkowych, i medycznych. A, i tutaj Pani Naczelnik Duda podpowiada, bo Ona 

bezpośrednio koordynuje tą pomoc, że Stowarzyszenie też z Warszawy przekazało 

nam chyba kilka opakowań powerbanków i latarek dla Białej Cerkwi i leki jeszcze. 

Także tutaj gromadzimy tą pomoc. Ona jest wsparta z naszych pieniędzy, ale też tutaj 

z różnych, te pieniądze pochodzą z różnych organizacji i osób prywatnych. 

Koordynujemy tą pomoc, jesteśmy w ciągłym kontakcie z Merem Białej Cerkwi  

w ramach ewoluowania tej pomocy staramy się ją dostosowywać do zapotrzebowania, 

które płynie z Białej Cerkwi. Ja Państwu jeszcze w imieniu Mera Białej Cerkwi jeszcze 

raz serdecznie dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa 

jeszcze zabiera głos? Proszę Radna Grażyna Maj. 

Radna G. Maj – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! Drodzy 

Internauci! Mam pytanie odnośnie punktu 2 i podpunktu 3. Jest wymieniona tutaj 

informacja o transporcie. Chciałabym dopytać, czy transport, który tutaj został wpisany, 

mamy rozumieć, że jest tutaj np. przewidziana możliwość korzystania z komunikacji 

miejskiej bezpłatnie przez osoby, które przybyły z Ukrainy, czy chodzi o inną formę 

transportu? Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję i jeszcze głos chciał zabrać 

Radny Mateusz Czeremcha. 

Radny M. Czeremcha – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Panowie 

Prezydenci! Cieszy nas to, że pomagamy zarówno naszemu miastu partnerskiemu 

Biała Cerkiew. Tu Pan Prezydent dosyć szczegółowo przestawił sytuację jak ta pomoc 

wygląda. Ale chciałbym zapytać, jaka jest skala potrzeb i skala pomocy dla obywateli 

Ukrainy, którzy przebywają już na terenie naszego miasta. Czy są informacje na temat 

liczby takich osób, które przybyły do Ostrowca? I też czy jest oszacowana skala tych 

potrzeb pomocowych? Bardzo prosiłbym o takie informacje. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? Zanim udzielę głosu Panu Prezydentowi. Panie Radny Jerzy 

Wrona, po prostu jedzie Pan Panie Radny samochodem i tak zakłóca to obrady sesji, 

że ja momentami nie słyszę, co Państwo Radni mówią. Bardzo proszę, niech się Pan 

zatrzyma na poboczu i uczestniczy w tej sesji normalnie, jak wszyscy pozostali radni. 

Proszę, Panie Prezydencie o zabranie głosu.  

Radny J. Wrona – Ale ja mam wyłączony mikrofon przecież.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Ale jest włączony cały czas mikrofon i cały 

czas słychać jakiś szum niesamowity. 

Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo Radni! 

Tutaj odpowiedź na pytanie Pani Radnej: transport przewidziany tutaj  

w tej uchwale dotyczy jakby transportu takiego, który finansujemy przemieszczenie tej 

pomocy na Ukrainę i ewentualnie wspieraliśmy tutaj i wspieramy Polski Czerwony 

Krzyż w takich zadaniach związanych z udzieleniem pomocy medycznej na granicy 

uchodźcom. Także, jeżeli chodzi o komunikację miejską, musiała by być oddzielna 

Państwa uchwała zwalniająca tutaj uchodźców, obywateli Ukrainy tutaj z opłat za 

przejazd komunikacją miejską. To nie dotyczy akurat. To musi być oddzielna uchwała, 

która by zwalniała uchodźców z zakupu tutaj biletów miejskich. Jeżeli tutaj Pan Radny 
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Czeremcha: na terenie miasta nadaliśmy, chociaż oczywiście te dane też nie są,  

bo tutaj jeżeli osoba przyjdzie nawet spoza miasta, to też może mieć nadany numer 

PESEL, ale to jest około 600-640, tu podpowiada mi Pani Naczelnik Duda – 640 w tej 

chwili peseli nadanych. Natomiast wniosków o „300 plus” jest chyba 800 w tej chwili. 

Także mniej więcej to jest taka realna skala. W tej chwili ilość uchodźców na terenie 

miasta – ona pewnie też zahacza o gminy ościenne, bo część obywateli Ukrainy stara 

się o te, składając wnioski o PESEL, czy też o tą kwotę 300 zł, ten zasiłek 300 złotowy, 

także w naszym MOPS-ie i ma do tego oczywiście prawo. Tak szacujemy, że może 

jeszcze być kilkadziesiąt osób, które nie chcą mieć nadanego numeru PESEL, 

ponieważ to gdzieś tam utrudnia przy ewentualnej zmianie kraju jakby docelowego 

gdzie ci uchodźcy mogą się zatrzymać. Ale mniej więcej ta skala – widzimy tutaj po 

punktach pomocowych, po punktach rejestracji uchodźców – jest mniej więcej taka, że 

na terenie miasta to jest około właśnie 600-700 osób. I tak liczymy, że do 200 osób 

jeszcze może 200-300 osób na terenie gmin ościennych, czyli w powiecie, mniej 

więcej może być to liczba około 1000 osób w tej chwili przebywających. Powiem 

Państwu tak, że tutaj ta pomoc, która płynie w stronę obywateli Ukrainy, uchodźców  

z Ukrainy, na razie, i to wiem, że Państwo Radni w dużym stopniu są zaangażowani  

w tą pomoc. Radni tu z Klubu Wyborczego Jarosława Górczyńskiego udzielają 

pomocy mieszkańcom, którzy przybyli tutaj na prośbę Mera Białej Cerkwi. Natomiast 

wiem, że sporo też radnych jest zaangażowanych w tą pomoc dla uchodźców, którzy 

tutaj przybyli różnymi drogami i są na terenie miasta. Za tą pomoc także dziękuję. 

Natomiast, bardzo tutaj chciałbym pochwalić, jakby dwie organizacje, które tak 

naprawdę przejęły w dużym stopniu na barki tej pomocy, takiej już typowo pomocy  

w sensie przekazywania żywności, środków higienicznych, środków medycznych, 

środków, ubrań i innych rzeczy. To jest Polski Czerwony Krzyż, który tutaj na terenie 

miasta w tej chwili ma siedzibę w dawnej "Biedronce" na rogu ul. Mickiewicza  

i ul. Sienkiewicza. I tutaj, dziennie obsługuje około 30-40, czasem 70 osób: czytaj tutaj 

rodzin ukraińskich, zaopatrując ich w żywność i w te niezbędne do życia, jakby 

produkty higieniczne, ubrania, ale także i rowery – tutaj inicjatywa Pana Radnego Maja 

i Pana Radnego Stelmasika, gdzie ludzie udostępniają jakby rowery też do 

przemieszczania się Ukraińcom. One są też do odebrania właśnie w tym punkcie.  

I tutaj drugie Stowarzyszenie – Fundacja „Aktywnych Mam”, która się mieści tam za 

pasażem na os. Słonecznym, za pasażem handlowym, w tym takim budynku, gdzie 

była dawniej siłownia, która też opiekuje się wieloma rodzinami i tam też można taką 

zdobyć pomoc, i żywnościową, i taką związaną ze środkami higieny, medycznymi, 

ubraniami. I te 2 organizacje tutaj bardzo dobrze w tej dystrybucji działają. Oczywiście 

wspomagają je nasze szkoły, które prowadzą jakby na swoich terenach, 4 szkoły 

nasze, zbiórki tutaj od mieszkańców, przekazując te rzeczy na rzecz właśnie 

uchodźców jakby z Ukrainy. Także, tutaj też tym organizacjom serdecznie dziękuję. 

Natomiast, co do takiej już pomocy, którą oferuje Państwo, to ta pomoc tak w zasadzie 

będzie dopiero po nadaniu numerów PESEL, oszacowaniu liczby uchodźców na 

terenie miasta. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, myślę, że teraz już będzie 

wypłacał – po tej uchwale te 300 zł na osobę. Te osoby już wnioski złożyły i to będą 

pierwsze pieniądze tak naprawdę, które otrzymają obywatele Ukrainy na terytorium 
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Polski. W między czasie oczywiście ci, którzy zdobyli numer PESEL, zarejestrowali się 

w ZUS-ie i mają dzieci w wieku do 18 roku życia, i też od 16 bodajże kwietnia będą 

otrzymywać 500 plus. I tutaj jest ta pomoc, będzie każdego miesiąca. Także 

przekazane zostały przez rząd zaksięgowane u nas środki, też oszacowane przez 

pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, które pójdą w kierunku wypłaty 

tych 40 zł, tej pomocy dla osób, które goszczą w swoich domach prywatnych 

uchodźców. To są środki przypominam na zamieszkanie i wyżywienie. I tutaj też 

MOPS przyjmuje wnioski. To są wnioski, jakby cykliczne, one są wypłacane jakby  

z dołu, czyli złożenie wniosku powoduje, że te środki otrzymają te osoby, które 

goszczą za ten okres, na który obejmuje ten wniosek do daty złożenia wniosku. Jeżeli 

oczywiście uchodźcy dalej mieszkają tam – będzie możliwe złożenie drugiego, 

trzeciego wniosku w zależności od sytuacji, jak się będzie rozwijać. Ja jeszcze tutaj 

wspomnę, że mniej więcej ta liczba uchodźców w ostatnim czasie, i wydaje się być 

taka stabilna. To nie znaczy, że nie ma jakieś migracji. Część przybywa osób, bo 

ciągle mamy zapytania o tutaj, gdzie można zdobyć, jakby mieszkanie i tutaj jakąś 

pomoc. Natomiast, też wiemy, że uchodźcy, część uchodźców też wraca do swoich 

domów. I tutaj, ale mniej więcej ta liczba uchodźców na terenie miasta i powiatu 

wydaje się być w tym momencie stabilna. Dziękuję, jeżeli będą jakieś pytania spróbuje 

odpowiedzieć.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję. Czy jeszcze Państwo Radni 

chcieliby w tym punkcie porządku dopytać? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały dotyczącej zakresu pomocy obywatelom Ukrainy  

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Głosujemy: Choinka 

Stanisław. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny A. Głąb – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  
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Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.   

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Poproszę o powtórzenie Martę. Marta 

Woźnicka-Kuzdak. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.   

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Stwierdzam, że uchwałę tę również 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LXI/33/2022 – załącznik nr 7 do protokołu. 
 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczącej 

ustalenia stawki przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego - 

Targowiska Miejskie w Ostrowcu Świętokrzyskim. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Samorządową i Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących o podanie 

nam opinii komisji. Proszę o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji 

Samorządowej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I Przewodniczącego Komisji 

Budżetu.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja Budżetu 

również pozytywnie zaopiniowała proponowany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały dotyczącego ustalenia stawki przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego – Targowiska Miejskie w Ostrowcu Świętokrzyskim. Choinka 

Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.   

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik. Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 
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Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.   

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę  

tę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia stawki przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego -Targowiska Miejskie w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LXI/34/2022 – załącznik nr 9 do protokołu. 
 

5) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 

2022. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę 

Przewodniczącego Komisji o podanie nam opinii.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Artur Głąb.  

Radny A. Głąb – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panowie Prezydenci! 

Szanowni Państwo! Zastanawiam się nad zasadnością wprowadzenia proponowanego 

w uzasadnieniu zapisu w zakresie upoważnienia Prezydenta Miasta do dokonywania 

zmian w planie dochodów i wydatków, w tym dokonywania przeniesień wydatków 

pomiędzy działami klasyfikacji budżetowej w celu realizacji zadań związanych  

z pomocą obywatelom Ukrainy. Szanowni Państwo! Od dłuższego czasu sesje Rady 

Miasta odbywają się na tyle często, że jesteśmy chyba w stanie podejmować na 

bieżąco niezbędne uchwały. Również te dotyczące realizacji zadań związanych z 

pomocą obywatelom Ukrainy. Chyba, że są jakieś powody wprowadzenia takiego 

upoważnienia. Poprosiłbym o informację. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Proszę Dariusz Kaszuba. 

Radny D. Kaszuba – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Szanowni 

Państwo! Drodzy Internauci! Panowie Prezydenci! Warto chyba zauważyć przy okazji 

projektu tej uchwały, że zmiany w budżecie, które planujemy właśnie nią przyjąć, 

dotyczą kwoty 5 mln 263 tys. zł w zaokrągleniu, zaś z tej kwoty aż 4 mln 985 tys. zł, to 

środki zewnętrzne przyznane na nasz projekt - projekt " Ekologiczny transport miejski". 

Z pewnością lista rezerwowa w ramach innych działań na osi priorytetowej nr 3 

"Efektywna i Zielona Energia" Marszałka Województwa Świętokrzyskiego, ta lista jest 

dość długa. Należy tutaj podkreślić, że dostrzegając dobro mieszkańców Ostrowca 

Świętokrzyskiego, Marszałek zdecydował się przeznaczyć te dodatkowe środki  

w kwocie blisko aż 5 mln zł, właśnie na ten nasz projekt: "Ekologiczny transport 
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miejski". Projekt, jak wiadomo, jest długo oczekiwany i niezbędny dla naszego miasta  

i jego mieszkańców, zaś warto chyba tutaj dodać, że te pieniądze, które będą w ten 

sposób uwolnione do budżetu, zostaną z pewnością wykorzystane na inne ważne 

zadania z korzyścią dla mieszkańców. Więc generalnie można stwierdzić,  

że ponad 90, jak nie więcej, procent dzisiejszego ruchu finansowego w treści tej 

uchwały, to środki zewnętrzne przyznane przez Marszałka Województwa 

Świętokrzyskiego. I wartałoby o tym głośno powiedzieć, gdyż jest to kwota naprawdę 

wysoka. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Proszę Radny Artur Zawadzki. 

Radny A. Zawadzki – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panowie Prezydenci! 

Szanowni Goście! W projekcie budżetu, w uzasadnieniu jest zapisane 500 tys. zł na 

remonty dróg gminnych. Czy są wyznaczone drogi, jeśli chodzi o te remonty? Czy to 

jest taka ogólna kwota na całe miasto? W następnej pozycji - 71 500 tys. zł na wydatki 

związane z utrzymaniem przystanków komunikacji miejskiej. Jakieś takie nowe 

zadanie się pojawiło, na które chciałbym usłyszeć odpowiedź. Jeszcze mam tutaj do 

Wieloletniej Prognozy, ale to być może i to w budżecie też jest zapisane. Chodzi mi o 

kwotę - sekundkę -  "Przebudowa i rozbudowa budynku na potrzeby gospodarki 

mieszkaniowej" w latach 2022-2023 na kwotę 350 tys. zł. Których z budynków to 

dotyczy? Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Dziękuję. Może tymczasem prosiłabym o 

odpowiedź Pana Skarbnika, czy też Pana Prezydenta, czy też Pana Naczelnika, jeśli 

będzie ta odpowiedź Panów dotyczyć. Proszę bardzo, może kolejno Panowie 

odpowiedzą Państwu Radnym.  

Skarbnik Miasta – S. Kijak – Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! Może zacznę od 

tego, że prosiliśmy o wymianę załącznika nr 8 do uchwały budżetowej. Tam wdała się 

pomyłka. Załącznik z dotacjami podmiotowymi był do tej uchwały niewłaściwy, jakby 

zawierał dane z poprzedniej uchwały. Dlatego prosimy o zamienienie tego załącznika. 

Były one przedstawione na komisjach tak, że ten błąd był wychwycony wcześniej, ale 

no dobrze, by wszyscy Państwo wiedzieli o tej zmianie. Co do zmiany do budżetu - 

upoważnienie dla Prezydenta. Ta ustawa, spec ustawa o pomocy Ukraińcom obiecuje 

wiele pieniędzy z zadań zleconych, które tak bezpośrednio mają wpływać do budżetu. 

Pierwsze te pieniądze, czyli na wypłatę tych 300 zł są już ujęte w budżecie. Dostaliśmy 

kolejne środki na wypłatę tych 40 zł na dzień, na każdego uchodźcę. Ponieważ  

ta ustawa daje możliwość Prezentowi wprowadzenia takich zmian, czyli typowo 

wprowadzenia zadań zleconych do budżetu, nie mając tak naprawdę wpływu na co są 

one przeznaczane, dlatego zasadnym wydało nam się wprowadzenie zapisu 

upoważniającego Prezydenta, żeby mógł dokonywać zarządzeniami takich zmian. 

Stąd, ta zmiana. Tłumaczyliśmy to na komisji, ale powtarzamy to jeszcze raz.  

Są to typowe zadania zlecone, ale niekwalifikowane, tak jak dotychczas z § 201, tylko 

z innych paragrafów dochodowych. Będą one, mamy nadzieję, systematycznie 

wprowadzane do budżetu, tak jak wynagrodzenie za numery PESEL, czy na 

zapewnienie dostępu do darmowych fotografii. No, ponieważ wymagałoby to 

każdorazowo zwoływania sesji Rady Miasta, dlatego zasadnym wydaje nam się 
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wprowadzenie takiego upoważnienia dla Prezydenta Miasta. Co do środków  

w budżecie. Te 500 tys. zł na remonty dróg są jakby zabezpieczeniem pod przyszłe 

realizacje. Na razie nie są one typowo przewidziane, ale w budżecie nie było bardzo, 

na to środków, dlatego w ramach zwiększenia budżetu wprowadzamy taką pozycję na 

przyszłe remonty. Przystanki komunikacji miejskiej są w budżecie wyodrębnione 

według zaleceń Regionalnych Izb Obrachunkowych od tego roku. Po jednej stronie 

wprowadzamy dochody z tego tytułu, po drugiej wydatki. W zapisie, w uchwale 

budżetowej jest w konkretnym punkcie wskazana taka wartość, dlatego nie jest to 

nowa pozycja. Po prostu zwiększamy tam trochę pulę pod kwotę wydatków. A co do 

tego nowego projektu w ramach Wieloletniej Prognozy Finansowej, to przewidujemy 

kolejny remont, kolejnych budynków na ul. Osadowej pięciu budynków –  

a Osadowa 5, przepraszam, nie pięć budynków, a Osadowa 5. Tam chcemy stworzyć 

dokumentację pod przyszłe inwestycje w zakresie gospodarki mieszkaniowej. 

Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2022. Przechodzimy do głosowania: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. Maj Grażyna, 

przepraszam. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Pietruszka Aron. Nie 

widzę Pietruszki. Pikus Joanna. 
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Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.   

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.   

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

również jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2022 (imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LXI/35/2022 – załącznik nr 11 do protokołu. 
 

6) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2022-2029. Projekt uchwały był również opiniowany przez 

Komisję Budżetu. Proszę Włodzimierza Steca – Przewodniczącego Komisji o podania 

nam opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 
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Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Nie ma. Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. Sajda 

Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.   

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.   

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Stwierdzam, że również tę uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022-2029 (imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 
Patrz uchwała Nr LXI/36/2022 – załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I w tym momencie wyczerpaliśmy punkt 

trzeci porządku obrad, a więc podjęcie uchwał w sześciu sprawach. I zbliżamy się do 

zakończenia sesji.  
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Szanowni Państwo Radni! Z uwagi na to, że w tygodniku "Gazeta Ostrowiecka" nie 

zostały zamieszczone życzenia od Rady Miasta mieszkańcom Ostrowca 

Świętokrzyskiego z okazji Świąt Wielkanocnych, z przyczyn dla mnie nie zrozumiałych 

i nieznanych.  

Radny J. Wrona – O, widzisz.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – A zatem, serdecznie, jeszcze serdeczniej, 

niż może miałabym okazję to zrobić na łamach gazety, złożyć życzenia od Rady 

Miasta wszystkim mieszkańcom Ostrowca Świętokrzyskiego, a w swoim imieniu złożyć 

życzenia Państwu Radnym i Państwu obecnym na sali, tu z nami podczas dzisiejszych 

obrad, a mianowicie: zdrowia, radosnej, rodzinnej atmosfery przy Wielkanocnym stole, 

odpoczynku, serdeczności, w sercach pokoju i spokoju. No i oczywiście mokrego 

Śmigusa Dyngusa. Życzę Państwu wszystkiego najlepszego i na tym kończymy 

obrady.  

Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – Pani Przewodnicząca! Jeszcze może ja  

w imieniu Prezydenta Miasta Jarosława Górczyńskiego, swoim i drugiego 

Wiceprezydenta i wszystkich pracowników Urzędu Miasta chciałbym Państwu Radnym 

złożyć właśnie spokojnych, Wesołych Świąt, Wesołego Alleluja. Mokrego Dyngusa, 

żebyśmy w te święta też mogli trochę wytchnąć od tej takiej, zewnętrznej trudnej 

atmosfery, która nas otacza i otoczyć ciepłem, także tych uchodźców, którzy przyszli 

do nas. To są święta nadziei, radości, odnowienia i tego Państwu też wszystkim życzę. 

Wesołego Alleluja.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękujemy bardzo. 

 

Ad IV/Zamknięcie obrad sesji Rady Miasta: 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zamykam obrady sześćdziesiątej 

pierwszej (LXI) nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Dziękuję 

Państwu. Do widzenia. Do zobaczenia już po Świętach. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 16.32. 

 

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego - Irena 

Renduda-Dudek 

Protokołowały:  
Eliza Kaniewska 
Magdalena Połetek 
 

 

 


